
Tudi v prihodnje po avnojskih poteh

Koga motijo
pohodi?

Že trinajstič po vrsti so julija letos slovenska
mladina, pionirji, pripadniki TO in JLA ter preži-
veli udeleženci NOV prehodili 203 kilometre
dolgo pot, po kateri so pred štiridesetimi leti ko-
rakali slovenski odposlanci na II. zasedanje
AVNOJ v Jajcu.

Že nekaj mesecev je minilo od tistih jufijskih dni, ko
so si pohodniki ob koncu pohoda obljubili, da se pri-
hodnje leto spet dobijo. Delovno srečanje brigadirjev
MPB AVNOJ 83 5- novembra v Kamniški Bistrici je
bila še ena pritožnost za ulrjevanie medsebojnih
vezi. Analizirali so letošnji pohod, ocenili in kritično
spregovorili o napakah, kj se na takšnih pohodih ne
smeio več ponavljati. Vse pogosteje je slišati pri-
pombe in vprašanja o upravičenosti takšnih poho-
dov, zlasti v sedan|ih razmerah Brigadirji, posebej
še udeleženci NOV, so zavrnili vse neutemeljene
razloge za ukjnitev v prihodnjih letih Pohodi naj
bodo, vendar z večjim poudarkom na spoznavanju
krajev, l|udi in njihovih običajev in tudi z nekaj več av-
toritete. Koga neki motijo pohodi. če pa po drugi
strani ves čas govorimo o prenašanju tradicij na
mlajše rodove?

Ob koncu srečanja. ki je potekalo v znamenju 40-
letnice AVNOJ. so brigadtrji izvolili nov organizacij-
ski odbor, ki se bo takoj lotil priprav na štinnajsti
pohod po poteh Avnoja prihodnje leto Letosnjega

13. pohoda MPB AVNOJ83seieudeležila tudi Anita
Muzenič. ki je na nedavnem srečanju v Kamniški Bi-
strici izrekla željo po snidenju spet prihodnje leto.
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